

环境管理体系认证证书

证书编号: ISC-E-2022-1332 兹 证 明 河北中信防腐工程有限公司

统一社会信用代码: 911304006011632435

注册地址: 邯郸市 107 国道飞机场路口东侧 邮编: 056001 **审核地址:** 邯郸市 107 国道飞机场路口东侧 邮编: 056001

管理体系符合

GB/T 24001-2016/ISO14001:2015 标准要求 认证范围:

资质范围内防水防腐(含金属与非金属耐材喷涂、复合材料应用)保 温工程专业承包所涉及场所的相关环境管理活动

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核,监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询 本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

首次发证日期: 2018 年 12 月 27 日 发 证 日 期: 2022 年 02 月 12 日 有 效 期 至: 2024 年 12 月 26 日



证书二维码

签发人: 图义3

认证机构:

孔构:北京国标联合认证有限公司

地址:北京市朝阳区北苑路168号1号楼16层1603 电话:(+86 10)8225 2376 www.china-isc.org.cn



Environmental Management System Certificate

Registration No. ISC-E-2022-1332

This is to certify that

Hebei CITIC Anticorrosion Engineering Co., Ltd

The social credit code: 911304006011632435

Registered Address: Registration Address 注册地址 East of the airport intersection of national highway 107 in Handan City

Which is in conformity with GB/T 24001-2016/IS014001:2015

This certificate covers the following scope of

Relevant environmental management activities in the places involved in the professional contracting of waterproof and anti-corrosion (including metal and non-metal refractory spraying and composite material application) and thermal insulation works within the scope of qualification

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)

Search(www.china-isc.org.cn)

 Date of first issue:
 2018-12-27

 Issue
 Date:
 2022-02-12

 Expiration
 Date:
 2024-12-26



Cert code

Issued by:

Beijing International Standard united Certification Co.,Ltd.